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XXX. PNYME közgyűlés
Dr. Koltai László

2014. április 24-én, Budapesten tartották a Papír- 
és Nyomdaipari Műszaki Egyesület rendes éves 
közgyűlését a HM Zrínyi Térképészeti és Kommu-
nikációs Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. dísz-
termében. A közgyűlésen 51 küldött, valamint az 
egyesület elnökségének tagjai és bizottsági elnökei 
vettek részt.

A program Fábián Endre elnök megnyitójával indult, 
majd a közgyűlés résztvevői röviden megemlékez-
tek az elmúlt esztendőben eltávozott egyesületi 
tagoktól.  A közgyűlés hivatalos tisztségviselőinek 
megválasztása és a napirend elfogadása után Né-
meth László, az NH Zrínyi Kft ügyvezető igazgatója 
ismertette a cég történetét és tevékenységi körét. 
Előadásából megtudhattuk, hogy a magyar térké-
pészet kezdetei az 1400-as és 1500-as évekre da-
tálható.  Az előadáshoz kapcsolódóan, a közgyűlést 
követően a résztvevők megtekinthették a  Magyar 
Katonai Térképészet Szakmai Múzeumát is.
Ezt követően került sor a tevékenységi beszámolók 
ismertetetésére, azok megvitatására és elfoga-
dására: Fábián Endre elnök, Pesti Sándor ügyvezető, 
Kerekes Imréné EB elnök tájékozatta a küldötteket 
az egyesületi vezetés és az ellenőrző bizottság 
nevében az egyesületnek az előző közgyűlése óta 
végzett tevékenységéről. Majd Fábián Endre elnök, 
Pesti Sándor ügyvezető terjesztette elő „Az egyesü-
let 2013. évi mérlegének, eredmény kimutatásának 
és közhasznúsági jelentésének előterjesztése és el-
fogadása” című napirendi pontot.

A beszámolókat követően az elmúlt évek kiemel-
kedő teljesítményei alapján odaítélt egyesületi 
kitüntetések átadására került sor.
Lengyel Lajos-díjban részesült Dr. habil. Horváth 
Csaba. Földi László-díjban részesült Dr. Koltai László 
és Persovits József.
A kitüntetéseket az egyesület elnöke adta át.  Dr. 
habil. Horváth Csaba és Dr. Koltai László akadályoz-
tatásuk miatt, 2014 június 19-én Győrben,  a ván-
dorgyűlésen vették  át személyesen a díjakat.
A díjátadásokat követően Fábián Endre elnök 
ismertette az egyesület terveit és feladatait az 
elkövetkezendő időszakra. Előterjesztette a köz-
gyűlés határozati javaslatait, melyeket a küldöttek 
egyhangúlag elfogadtak.


